
Datum: 
12-1-2021

Ons kenmerk:

1157173

Afdeling:
Vastgoed en Infrastructuur

Behandeld door:
Monique Kokx

Doorkiesnummer:
(0342) 495 463

email:
m.kokx@barneveld.nl

Onderwerp:
scholen

Raadhuisplein 2
Postbus 63

3770 AB  Barneveld
Telefoon 14 0342
Fax (0342) 495 376
E-mail info@barneveld.nl
Internet www.barneveld.nl

Aan de raadsfractie van CDA
ter attentie van de heren Bouwman en Van den Broek

 

  

Geachte heren,

In uw brief van 20 juli 2020 stelt u ons op grond van artikel 42 van de 
organisatieverordening van de gemeenteraad schriftelijke vragen over de scholen in 
Zwartebroek en Terschuur. Door omstandigheden heeft de beantwoording van de 
vragen meer tijd gekost dan was voorzien.

Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt.
1. Is de nieuwe locatie al bekend?
Ja, de beoogde scholenlocatie is gelegen tussen Zwartebroek en Terschuur aan de 
westzijde van de Eendrachtstraat. 

Door de recente aankoop van agrarisch bedrijf Zonne Ei Farm (Eendrachtstraat 31) 
vervalt hun hindercontour op het naastgelegen akkerland en ontstaat ruimte voor 
nieuwbouw van de scholen ’t Anker en De Zaaier.

2. Hoe ver is het project wat betreft grondverwerving, bestemmingsplan, ontwerp 
gebouw etc.?
Na langdurige onderhandelingen ten aanzien van het genoemde agrarisch bedrijf is eind 
2020 een koopovereenkomst gesloten. 
Er wordt nu gestart met de planvoorbereiding, waarvan de bestemmingsplanprocedure 
onderdeel is. In dit traject wordt uiteraard ook het ontwerp van het gebouw meegenomen.

3. Wanneer denkt u dat de bouw van de nieuwe school kan beginnen?
Afhankelijk van de te doorlopen procedures is start bouw in 2023 mogelijk.

4. Wanneer verwacht u dat de kinderen en leerkrachten uit Terbroek de nieuwe school 
in gebruik kunnen nemen? 
In aansluiting op antwoord 3 kan bij start bouw in 2023 het schoolgebouw in 2024 in 
gebruik worden genomen.

5. Wat gaat het college doen om de kwaliteit van de huidige schoolgebouwen te 
verbeteren voor de tijd die overbrugd moet worden tot ingebruikname van het nieuwe 
schoolgebouw?

Omdat het onderhoud schoolbestuurlijk is houden we nauw contact met de 
schoolbesturen over wat zij kunnen doen aan de gebouwen; wat is zinvol en wat niet. 
We begrijpen de keuze van de schoolbesturen om met de aanschaf van nieuw 
meubilair uit de rijksbekostiging te wachten totdat de nieuwbouw klaar is. 

Normaliter geven schoolbesturen in de laatste 5 jaar voor nieuwbouw geen geld meer 
uit aan groot onderhoud; noodgedwongen zijn er nu toch onderhoudswerkzaamheden 
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nodig. We zijn met de schoolbesturen in gesprek over de kosten van het onderhoud, 
ook in relatie tot de in het masterplan genoemde bijdrage van de schoolbesturen voor 
nieuwbouw. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


